
Advances in Geosciences, Vol.13, No.6, 601-680 
地球科学前沿, 13 卷 6 期 
Published Online June 2023 in Hans (https://www.hanspub.org/journal/ag) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

川西北双鱼石地区上二叠统长兴组台地边缘–开阔台地的沉积差异性研究 
A Study on the Sedimentary Differences between the Platform Margin and Open Platform of  
the Upper Permian Changxing Formation in the Shuangyushi Area of Northwest Sichuan 

王悦，屈海洲，赵容容，李文皓，张宇，胡欣，雷越，张兴宇，雷银……………………………………………………………………….…601 

山区软基础土工格栅应用研究热点及发展趋势分析 
Application Research Hotspot and Development Trend Analysis of Soft Foundation Geogrids in  
Mountain Area 

张方，赵轲，夏银勇，韩延伟，李鹏，韩培锋，陈代果…………………………………………………………..…………………………………612 

准噶尔盆地玛湖凹陷百口泉组储层水平井压裂效果地质影响因素研究 
Analysis of Geological Factors Affecting Fracturing Effect of Horizontal Wells in  
Baikouquan Formation, Mahu Sag, Junggar Basin 

吕振虎，张羽鹏，董景锋，刘进军，蔡卓林，文贤利，刘吉………………………………………………..……………………………………624 

GPS 观测得的 2023 年 2 月土耳其双震前后的地壳形变 
Crustal Deformations before and after the Doublet Earthquakes in February 2023 in Turkiye  
Detected by GPS Observations 

顾国华………………………………………………………………………………………………………………..…………………………..……………………636 

山区工程生态挡墙图谱可视化分析研究 
Research on Visualization Analysis of Ecological Retaining Wall Atlas in Mountain Engineering 

徐冠虎，张方，赵轲，夏银勇，韩延伟，李兴凯，韩培锋，陈代果………………………………..…………………………….……………645 

湖南省桂阳县柳塘岭铅锌矿成矿地质条件及边深部找矿标志 
Metallogenic Geological Conditions and Indicators for Deep-Seated Exploration of the  
Liutangling Lead-Zinc Deposit in Guiyang County, Hunan Province 

朱伟超，王宇翔，李欣星……………………………………………..………………………………………………………………..………………………656 

南澳弗洛姆铀成矿区大地构造演化及成矿模式 
Tectonic Evolution and Metallogenic Model of Frome Uranium Metallogenic Area in  
South Australia 

姚振凯，马亮，徐勇，黄宏业…………………………..…………………………………………………………………..…………………………………664 

白云岩成因分析综述 
A Review of Dolomite Genesis Analysis 

吴承炀，刘波，于家鑫，张文超，陈兆旭………………………………………………………………………………..………………………………673 

https://www.hanspub.org/journal/ag
https://www.hanspub.org/

